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Zápis ze 4. zasedání akademického senátu Fakulty výrobních technologií 

a managementu UJEP 
 
Datum konání: 13. 9. 2016 
Přítomni:  Ing. Jan Kampo; Ing. František Klimenda; prof. Ing. Jan Mádl, CSc.; PhDr. Jan 
Novotný, Ph.D.; Ing. Blanka Skočilasová, Ph.D.; Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D.; Sofie 
Žárská; 
Omluveni: Ing. Jaromír Cais; Ing. Adriana Semerádová 
Hosti: prof. Ing. Štefan Michna, PhD.; Ing. Petr Majrich, Ph.D.;  
Zapisovatelka: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Ekonomické záležitosti 
5. Schválení SD č. 4/2016 Udělování cen děkana FVTM 
6. Schválení strategického záměru FVTM na rok 2017 
7. Stanovisko AS FVTM k výstavbě nové budovy FVTM 
8. Personální změny v II. pololetí  
9. Různé 
10. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 9.00 hodin v budově děkanátu, FVTM zahájil a dále řídil předseda senátu 
Jan Mádl. Konstatoval, že je přítomno sedm členů AS FVTM a senát je tudíž schopný 
usnášení. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Mádl předložil ke schválení návrh programu jednání.  
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[22]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FVTM: Senátoři 
František Klimenda a Jan Novotný. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[23]. 
 
Ad 4) Děkan Štefan Michna informoval o čerpání rozpočtu FVTM. Senát byl informován o 
tom, že nenaplňujeme příjmovou část rozpočtu. Ve fondu provozních prostředků zůstane 
2 874tis. v rezervě. Z investičních prostředků byly zakoupeny dvě tiskárny, jedna na budovu 
H, druhá na NO. VTP bohužel nenaplňuje předpoklady, které jsme očekávali. Dále děkan 
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uvedl, že je nízké čerpání na SGS grantech a do FRIMU FVTM by mělo přijít 99tis. za prodej 
vozu Octavie. 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 5) Děkan Štefan Michna předložil senátu Směrnici děkana č. 4/2016 Udělování cen 
děkana FVTM ke schválení. 
 
Návrh usnesení [24]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje Směrnici děkana č. 4/2016 UZNÁVÁNÍ CEN DĚKANA FVTM.  
  
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[24]. 
 
Ad 6) Děkan Štefan Michna předložil Strategický záměr FVTM na rok 2017, na základě VŠ 
zákona č. 111/1998 Sb., s novelizací platnou od 1. 9. 2016, podle § 24, bod 2, odst. b. 
 
Návrh usnesení [25]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
schvaluje Strategický záměr FVTM na rok 2017. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[25]. 
 
Ad 7) Děkan Štefan Michna požádal o stanovisko AS FVTM k výstavbě nové budovy 
FVTM. 
Předseda senátu Jan Mádl vyjádřil svůj názor, který se přiklání k budově BTO-B a vyzval 
k vyjádření ostatní senátory. Senátor Jan Novotný se také přiklání k výstavbě BTO–B.  
 
Dále se senátor Jan Novotný informoval o zapojení FVTM ve výstavbě CPTO, bylo mu 
sděleno děkanem Štefanem Michnou, že již jsme z budovy CPTO vyvázáni.  
 
Senátorka Jaroslava Svobodová se informovala o možnostech odpočinkových míst pro 
studenty, které budou skoro na každém patře a poté vyjádřila svůj názor, že se také přiklání 
k BTO-B. 
 
Návrh usnesení [26]: Akademický senát Fakulty výrobních technologií a managementu 
rozhodl svým stanoviskem, že na základě dvou předložených variant nové budovy FVTM 
se zasazuje o variantu BTO-B, tj. výstavbu nové fakulty budovy vedle stávající budovy H. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[26]. 

 
Ad 8) Děkan Štefan Michna informoval o personálních změnách v II. pololetí. Od 1. 10. 2016 
nastupuje doc. Ing. Štefan Husár, PhD. na katedru KSM, zároveň bude vykonávat funkci 
proděkana pro vnější vztahy, kancelář bude mít v budově NO. Dále nastoupí 
doc. Ing. Radovan Doleček, Ph.D. na katedru KEE, kancelář bude mít také v budově NO. 
Dále děkan informoval AS FVTM o nástupu Ing. Bc. Ivany Řasové na katedru KEE od 1. 9. 
2016 a také o částečném úvazku Ing. Jana Povolného jako akademického pracovníka, také se 
zařazením na katedru KEE od 1. 9. 2016. 
Dále děkan informoval o tom, že na odstupných bylo vyplaceno cca 600tis. proto se rozhodl 
neprodloužit smlouvu paní Haně Koníčkové, na její místo sekretářky kateder nastoupí paní 
Hana Petráčková ze studijního oddělení, tím se ušetří cca pět platů do návratu paní Bc. Lucie 
Skrčené z mateřské dovolené.  
Dále se vrací z mateřské dovolené Ing. Mgr. Veronika Sochrová, které byla nabídnuta jiná 
pracovní alternativa, v rámci výuky na FVTM zůstává paní PaedDr. Soňa Místecká. 
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Senát bere na vědomí. 
 
Ad 9) Děkan Štefan Michna vyzval AS FVTM k připravování Jednacího a volebního řád 
AS FVTM dle nového VŠ zákona, který začal platit od 1. 9. 2016. 
Senát bere na vědomí. 
 
Senátor Jan Novotný upozornil na projednání zástupců do velkého senátu, které by mělo 
proběhnout na příštím zasedání AS FVTM. 
Senát bere na vědomí. 
 
Tajemník Petr Majrich informoval o nových nápojových automatech v budovách FVTM. 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 10) Předseda senátu Jan Mádl poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, 
že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 22 až č. 26.  
 
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r.  

Ověřili: František Klimenda v. r.  

 Jan Novotný, v. r. 

 
 
V Ústí nad Labem dne 13. září 2016 
 
 
 
        prof. Ing. Jan Mádl, CSc. 

předseda Akademického senátu FVTM UJEP 
 
 

Příloha č. 1 SD č. 4/2016 Udělování cen děkana FVTM 
Příloha č. 2 Strategický záměr FVTM na rok 2017 
 


